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ملخص تعريفي: دكتورة في قسم المحاسبة ، التخصص الدقيق محاسبة حكومية ونظم معلومات المحاسبية 
 
· كلمات مختصرة وليس فقرات مختصرة اضافة الى بعض الخبرات المهنية.

 الشهادات الدراسية:
 
· Ph.D. #1:  دكتوراه فلسفة في المحاسبة من الجامعة المستنصرية 2015
· M.Sc. #2: ماجستير محاسبة من الجامعة المستنصرية 2005
· B.Sc. #3: بكلوريوس علوم محاسبة من الجامعة المستنصرية 1999

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· #1: حاصلة على العديد من كتب الشكر سواء من العميد و رئيس الجامعة و وزير التعليم العالي والبحث العلمي 
· #2:

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· #1: التدريس في كلية الإدارة والاقتصاد قسم أدارة الأعمال / قسم الاقتصاد /قسم المحاسبة
· #2: التدريس في الكليات الأهلية ، كلية المنصور الجامعة قسم المالية والمحاسبية / كلية الرافدين الجامعة قسم المحاسبة

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	مبادئ محاسبة، محاسبة متوسطة، محاسبة متقدمة ، تحليل القوائم المالية ،محاسبة دولية ، محاسبة ضريبية ، محاسبة حكومية
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· لجان عضو في العديد من اللجان داخل الكلية منها اللجان الامتحانية
· رئيس ... الخ

المنشورات العلمية

· بحوث علمية. لدي عشرات البحوث المنشورة سواء في مجلات محلية وعربية
· كتب مؤلفة
· مقالات
· فصول.
تطوير المهارات: شاركت في العديد من المؤتمرات سواء داخل البلد وخارجة 

Curriculum Vitae	
Khadija Jomaa Muter Al-Zuainy
Mustansiriyah University – College of Administration and Economic
Mobile: +9647804829466
Email: username@email.com
 PERSONAL SUMMARY: A doctor in the Department of Accounting, Specialization governmental accounting and accounting information systems
 
· Short words not short paragraph please. With some Professionals.

 EDUCATION:
 
Ph.D. #1: University of Al –Mustansiriyah  Doctorate of Philosophy in Accounting 2015
· M.Sc. #2: Master of Accounting from the University of Mustansiriyah 2005
· B.Sc. #3: B.Sc. Accounting Science from the University of Mustansiriya 1999

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

· #1: She holds a number of letters of appreciation from both Dean and President of the University and the Minister of Higher Education and Scientific Research
· #2:

 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· #1: Teaching at the Faculty of Management and Economics Department of Business Management / Economics / Accounting Dept.
· #2: teaching at community colleges, Al Mansour University College of Finance and Accounting Department / Alrafidain University College accounting department

COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	
	Accounting principles, accounting intermediate, advanced accounting, financial statement analysis, international accounting, tax accounting, government accounting



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

· Chairman, Diversity Committee.. Member of several committees within the college, including test scores committees 
· President, 

PUPLICATIONS:

· I have dozens of published research, both in the local and Arab magazines
PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

· Certifications. 
· Conferences. I participated in several conferences, both within and outside the country
· Workshops.

